
PROTOKÓŁ NR 53/23

z posiedzenia Komisji Ładu Publicznego, Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia, które odbyło się 11.01.2024r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14.15, a zakończyło się o godzinie 15.05 tego samego dnia.

Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:
1. Stanisław Schmidt- Przewodniczący Komisji
2. Małgorzata Staręga
3. Beata Espenschied
4. Karol Przybylak
5. Andrzej Machnica

Osoby nieobecne: 
1. Krzysztof Łubiński
2. Kamila Pietraszek

Osoby spoza komisji:
1.  E. Zakrzewska
2.  A. Siek
3.  M. Kwiatkowska 
4.  R. Romański
5.  E. Wójcik
6.  D. Czyżak
7.  R. Burchacki

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Barszcz Sosnowskiego.
4. Omówienie pism, które wpłynęły na komisje.
5. Sprawozdanie z prac komisji za 2023 rok.
6. Plan pracy komisji na 2024 rok.
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Po stwierdzeniu kworum przewodniczący otworzył komisję.

Ad 2. Przewodniczący złożył wniosek o zmianę porządku obrad.
Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Omówienie pism, które wpłynęły na komisje.
4. Barszcz Sosnowskiego.
5. Sprawozdanie z prac komisji za 2023 rok.
6. Plan pracy komisji na 2024 rok.
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie posiedzenia.



Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. a) Komisja zapoznała się z pismem dotyczącym znaku drogowego na skrzyżowaniu ulic 
Pocztowej z Al Wolności w Kowarach. Pracownik urzędu omówił pismo. Odbyła się wizja lokalna 
w/w terenu. W czasie wizji lokalnej i rozmowach z autorami pisma doszło do porozumienia. Urząd 
będzie monitorował w/w i parkowanie samochodów na tym terenie.
B )Komisja zapoznała się z pismem dotyczącym utwardzenia nawierzchni przy budynkach na ulicy 
Słonecznej 4 i ulicy 1 Maja 70 w Kowarach. Mieszkańcy tych posesji zostali poinformowani 
pismem o możliwości zgłoszenia tej inwestycji w Budżecie Obywatelskim na rok 2024.

Ad 4. Komisja wysłuchała mieszkańca Kowar, który omówił problemy z rosnącym na jego terenie i 
obok Barszczem Sosnowskiego.
Po wysłuchaniu mieszkańca przez komisję i pracowników urzędu, komisja poprosiła o sprawdzenie 
możliwości pozyskania środków zewnętrznych na walkę z Barszczem Sosnowskiego. Komisja 
poprosiła również o poinformowanie właścicieli terenów, na którym terenie rośnie Barszcz 
Sosnowskiego o jego likwidację.

Ad 5. Przewodniczący złożył sprawozdanie z pracy komisji Ładu Publicznego, Spraw Społecznych 
i Ochrony Zdrowia za roku 2023,
Członkowie komisji przyjęli sprawozdanie jednogłośnie. Sprawozdanie z pracy komisji za rok 2023 
w załączeniu.

Ad 6. Przewodniczący przedstawił plan pracy komisji Ładu Publicznego, Spraw Społecznych i 
Ochrony Zdrowia na rok 2024.
Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag do planu pracy. Plan pracy został przyjęty 
jednogłośnie. Plan pracy komisji na rok 2024 w załączeniu.

Ad 4. Sprawy różne.

W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu.

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Protokołował: Przewodniczący Komisji 
Stanisław Schmidt  Stanisław Schmidt


